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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 27. travnja 2023., u Gradskoj 

vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  David Vlajčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, Sava 

Manojlović, Stjepan Mađarac, Vedran Vuleta, Igor Naletilić, Nemanja 

Savanović, Nikola Mažar, Krešimir Raguž, Srđan Milaković, Željko 

Sabo, Dejan Drakulić, , Domagoj Bilić, Stjepan Mađarević 

Odsutni: Majda Jakša, Zoran Rokvić, Nenad Bučko 

 

Ostali nazočni: Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Prepunić, J. Paloš, D. Dimić, V. Šibalić, K. 

Bilić, D. Čulig, N. Gažo, I. Antolović 

Davor Kopilaš – Sportski objekti Vukovar 

Z. Jukić – JVP Vukovar 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

R. Rac – Hrvatski radio Vukovar 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

M. Janković - Vukovarski vodotoranj – simbol hrvatskog zajedništva 

d.o.o. 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

Ana Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

A. Baier Jakovac – Gradska knjižnica Vukovar 

M. Sekulić – Turistička zajednica 

B. Lovrić i A. Lovrić iz Ureda gradonačelnika i predstavnici medija 

 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 16 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća održane 29. ožujka 

2023. godine. 

D. Bilić – smatra da nije točno zapisano pitanje koje je postavio te traži da se isto izmjeni 

na način da se upiše „Da li se bespovratne potpore koje daje Grad Vukovar dijele na jednak 

način kao što se dijele na državnoj vlasti, u koaliciji HDZ-a i SDSS-a, gdje postoje nekakvi 

popisi kojima raspolažu visoki dužnosnici tih stranaka“. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika s izmjenom, sa 16. sjednice, 

održane 29. ožujka 2023. i isti je jednoglasno (15) usvojen. 

 

Aktualni sat gradonačelnika 

R. Rapan - pita postoji li više informacija vezanih za projekt proširenja Memorijalnog groblja 

žrtava iz Domovinskog rata.  

F. Sušac – odgovara da je Ministarstvo hrvatskih branitelja pokrenuo postupak proširenja 

Memorijalnog groblja koje je vrijedno preko 200 tisuća eura (1,6 milijuna kuna). Navodi kako 

su izvođači radova gradske tvrtke Komunalac i Vodovod, a proširenjem će se izgraditi nova 

grobna mjesta. Dodaje kako se vrši još jedan projekt izgradnja kapelice čija je vrijednost oko 

pola milijuna eura. 
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K. Raguž - pita zašto već neko vrijeme nema kontejnera na zelenom otoku u gradskoj četvrti 

Mitnica (kod tržnice).  

F. Sušac - objašnjava kako su se zbog kontinuiranog nemara pojedinaca zeleni otoci pretvorili u 

divlje deponije. Iz razloga sprječavanja širenja takvih divljih deponija donijeli su odluku o 

povlačenju nekih zelenih otoka, no napominje da je Grad Vukovar u samom vrhu po pitanju 

odvajanja otpada. U postupku je postavljanje 55 novih polupodzemnih kontejnera za biootpad, a 

na nekim lokacijama će se postaviti i dodatni kontejneri za papir i plastiku. Trude se građanima 

omogućiti dodatne uvjete recikliranja za što koriste sredstva Fonda za zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost. U procesu je i izmjena GUP-a kako bi oformili i novo reciklažno 

dvorište. 

N. Mažar – kaže da je na sjednici Upravnog vijeća FORGV-a donesena odluka o financiranju 

unutarnjeg uređenja Radničkog doma u Borovu naselju te pita hoće li prenamijeniti sredstva 

koje je Grad Vukovar bio osigurao u tu svrhu u korist građana i njihovih potreba.  

F. Sušac - odgovara kako je Grad Vukovar bio spreman izdvojiti sredstva, no da prije svega 

smatra kako visoko školstvo ne pripada u djelokrug jedinica lokalne samouprave, ali i kako će se 

sredstva prenamijeniti rebalansom proračuna. Napominje kako je projekt proširenja veleučilišta 

benefit Grada, ai kompletna infrastruktura na području grada te će svakako u ljetnim mjesecima 

rebalansom proračuna, prateći dinamiku punjena i pražnjenja proračuna, razmišljati o novim 

mogućnostima kamo usmjeriti novac dodatnim sufinanciranjem nekih projekata kojih Grad ima 

puno. 

N. Mažar – kaže kako je Vukovar studentski grad budućnosti nešto što svi žele kao i razvoj 

projekata od interesa Grada. Dobrim potezom smatra i odluku o sufinanciranju blagovaonica i 

dnevnih boravaka u svim osnovnim školama u vrijednosti 260.000,00 eura, čime je osigurano da 

svaki osnovnoškolac ima pravo na topli obrok. Pohvaljuje i Odluku o raspisivanju javnog poziva 

za kapitalna ulaganja gdje će sve javne institucije moći podnijeti prijave i dobiti bespovratna 

sredstva. Drugo pitanjem, u ime kluba vijećnika, odnosi se na točku dnevnog reda o Izmjeni 

Odluke o ustrojstvu upravnih tijela Grada Vukovara te shodno tome što su prilikom prethodnog 

donošenja odluke o ustrojstvu naglašavali da nije potreban toliki broj upravnih tijela, čime su se 

povećali i rashodi za plaće, pita koji su razlozi njezina donošenja i smatra li opravdanim da 

novom preraspodjelom UO za gospodarstvo, koji se bavi najvažnijom tematikom danas, radi i 

poslove ureda gradonačelnika. 

F. Sušac - kaže kako će se odgovor na ovo pitanje obrazložiti kroz točku dnevnog reda koja će 

uslijediti nakon aktualnog sata. 

N. Mažar – nada se kako uskoro neće doći do ponovne izmjene i dopune ove odluke kada se 

ustanovi da ovo što će danas izglasati opet neće imati smisla. 

S. Mađarac - postavlja pitanje vezano za prijevoz na Vukovarsku adu u nadolazećoj sezoni, pita 

hoće li natječaj biti pravovremen. 

F. Sušac - kaže kako je javni natječaj proveden putem sustava javne nabave te kako Grad 

Vukovar uskoro očekuje odluku o odabiru izvođača koji se ponudio za uslugu prijevoza. Grad 

želi osigurati ponovno besplatan prijevoz s ciljem još jedne uspješne sezone. Krenula su 

procedure koje su nužne za pripremu Vukovarske ade. Djelatnici Hrvatskih šuma uklonili su 

stabla koja nisu sigurna, uskoro kreće čišćenje ade, a zatim se čeka odgovarajući vodostaj kako 

bi mogli započeti s još jednom sezonom ljetovanja na Vukovarskoj adi. 

S. Mađarac – pitanje je postavio jer ima zainteresiranih za taj natječaj, a zainteresirani ne znaju 

gdje je natječaj bio objavljen. Pita gdje je natječaj bio objavljen i traži pisani odgovor. 

F. Sušac – odgovara da svaka javna nabava koju provodi Grad se nalazi u sustavu e-javna 

nabava putem kojeg svaka zainteresirana strana može pronaći što je zanima. Svi registrirani u 

sustav e-javne nabave mogu aplicirati. 

V. Vuleta - prvo pitanje u ime Kluba odnosi se na trenutnu situaciju s Petrovačkom dolom i 

njezinim kapacitetom po pitanju odvoza otpada.  

F. Sušac - odgovara da će Petrovačka dola postati i nacionalna tema nakon svibnja. Grad 

Vukovar, zajedno s upravom tvrtke Komunalac, donio je odluku da od 1. svibnja osim građana 
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Vukovara i 2 mjesta u kojima Komunalac vrši koncesiju odvoza komunalnog otpada, neće 

smjeti deponirati na Petrovačkoj doli. Taj potez je bio nužan kako bi osigurali dovoljan kapacitet 

za zbrinjavanje komunalnog otpada za Grad Vukovar tako da ne bi trebali imati problema. 

Ostali gradovi koji su to do sada činili više neće moći odlagati otpad u Petrovačkoj doli. 

Državna politika gospodarenja otpadom se mijenja iz godine u godinu i činjenica je da je 2019. 

pokrenuta inicijativa za proširenjem kapaciteta, još tada su krenuli postupati, no nije bilo 

odgovora nadležnog ministarstva. Sve do jednog trenutka koristili su sve metode, uključujući i 

medije, dočekali su sastanak u nadležnom ministarstvu, dogovorili plan i nadaju se kako će se 

ministarstvo držati plana. U najboljem slučaju Petrovačka dola će biti proširena početkom 

sljedeće godine kada će moći otvoriti vrata i za druge gradove. Interes grada i građana grada 

Vukovara im je na prvom mjestu i tako će ostati 

V. Vuleta - drugo pitanje u osobno ime postavlja vezano za objavu javnog poziva za dodjelu 

bespovratnih potpora u poljoprivredi za 2023. godinu. Pita ima li informaciju kad bi se mogao 

pojaviti javni poziv za poduzetnike 

F. Sušac – odgovara da je Grad Vukovar već proveo i zatvorio javni poziv za poljoprivrednike, 

ukupno je alocirano 1 mil kuna, a u sljedećih mjesec dana očekuju objavu poziva za 

gospodarstvenike. Surađuju s FORGV-om gdje je alocirano 5 mil za poduzetnike i vjeruje kako 

će zajednički napraviti dva modela - za financiranje kapitalnih projekata, a gradski poziv je 

usmjeren na manje obrtnike i gospodarstvenike koji trebaju manje financijske potpore kako bi 

unaprijedili i zadržali svoje poslovanje.  

D. Drakulić - pita je li mu poznato postoji li inicijativa za promjenom naziva Ulice Branka 

Radičevića.  

F. Sušac - kaže kako informacija nije došla do njega. 

D. Dimić - pojašnjava kako je upoznat s time te ukoliko se odluče za takav korak, provesti će se 

potrebna procedura. 

D. Drakulić – pojašnjava kako imaju informacije od nekolicine građana da je bilo nepravilnosti, 

odnosno građani peticiju nisu potpisali svojevoljno već radi straha. Smatra da se treba zatražiti 

dodatno obrazloženje.  

D. Bilić - prvo pitanje odnosi se na problematiku sigurnosti prometa na cestama unutar 

Vukovarske gospodarske zone, na kojima se nerijetko događaju prometne nesreće. Pita može li 

Grad napraviti nešto u pogledu sigurnosti prometa na tom dijelu prometnice. Ukazuje i na 

potrebu za postavljanjem usporivača prometa na cesti kojom se iz Vukovarske gospodarske zone 

spaja na državnu cestu D2, kod kružnog toka.  

F. Sušac - odgovara kako će pokušati iznaći rješenja za navedene probleme. 

D. Čulig - kaže kako se na spornom križanju unutar Vukovarske gospodarske zone pokušala 

poboljšati vidljivost postavljanjem zrcala, no tamo se učestalo događaju nepropisna kretanja 

vozila. „Postaviti ćemo upozoravajući svjetlosni znak stop, jer postavljanje uspornika u ovom 

slučaju nema puno smisla s obzirom kako će jako brzo biti uništeni radi prometa teretnih vozila. 

Ukoliko to ne bude dobro rješenje, preostaje nam postaviti semafor. Za problem kod kružnog 

toka pojašnjava kako smatra da je nužno represivno djelovanje policije s obzirom da se radi o 

cestama koje iz svih smjerova imaju jednaku važnost. 

S. Milaković - rekao je kako na državnoj razini postoji inicijativa po kojoj bi se u zakonskoj 

proceduri trebao naći zakon o sufinanciranju ugradnje liftova u stambene zgrade te upitao je 

Grad Vukovar s tim upoznat. Kaže kao bi ugradnju trebali sufinancirati država i JLS. Pita hoće li 

se Grad Vukovar uključiti u tu inicijativu. 

F. Sušac - pohvaljuje inicijativu te smatra kako je to nužno i sam je u kontaktu s građanima. 

Naglašava da je Grad izlazio u susret po pitanju financijske pomoći za određene radove na 

višestambenim zgradama poput saniranja krovova ili većih popravaka. Upoznati su s 

donošenjem takvog zakona te će po njegovom donošenju razraditi plan s tvrtkom Tehnostan i 

građanima ponuditi rješenje. Brine ga jedino informacija od strane struke, izvođača radova koji 

tvrde da svi oni s područja RH ne bi stigli završiti potrebne radove ni za 120 godina. 
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S. Mađarević - pita ima li Grad Vukovar saznanja o nezakonitom radu Gradske knjižnice 

Vukovar. Bivša ravnateljica J. Miškić javno je obznanila kako je podnijela prijave nadležnim 

tjelima vezanim za nezakonitosti u radu.  

F. Sušac - odgovara da, ukoliko stručne službe potvrde nezakonitosti, Grad Vukovar će na to 

reagirati, a u svakodnevnom radu se vodi briga o funkcionalnosti rada Gradske knjižnice 

Vukovar i kvaliteti njezine usluge.  

Anita Baier Jakovac - kaže kako je u izradi izvješće o radu za 2022. u kojem će biti objedinjeni 

detalji rada koji su se događali tijekom prošle godine. 

S. Mađarević – neslužbeno su saznali da je državni inspektorat početkom travnja obavio 

inspekcijski nadzor na okolnosti iz predstavke bivše ravnateljice pri čemu su utvrđene 

nezakonite radnje te su poduzete zakonske mjere u tom smjeru, a o čemu je obaviješten i 

osnivač i nadležno ministarstvo. Traži pisano očitovanje o stanju u gradskoj knjižnici. 

D. Bilić – traži povredu Poslovnika jer vijećnik S. Mađarević u trenutku postavljanja pitanja nije 

imao verificiran mandat vijećnika u Gradskom vijeću. 

Predsjednik – pojašnjava kako je isto naglasio i na početku sjednice no suglasno su vijećnici dali 

mogućnost vijećniku S. Mađareviću da postavi pitanje. Iskoristio je i mogućnost da dobije i 

pisani odgovor što će mu biti omogućeno. 

J. Jukić - pita što se planira po pitanju najavljenog javnog poziva za turizam i hoće li privatni 

iznajmljivači imati kakvu potporu.  

F. Sušac - pojašnjava kako Grad Vukovar planira novi model poticanja turizma i planiraju 

uključiti i privatne iznajmljivače U pripremi je poziva za poduzetnike, a nakon toga aktivno će 

raditi  na turizmu. Ovo bi bila novina u Gradu te će biti potrebno vrijeme, uzet će primjere dobre 

prakse i implementirati ih u svoj sustav sukladno financijskim mogućnostima. Naglašava kako 

im je cilj poboljšati i unaprijediti turističku ponudu grada Vukovara. 
 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik  ima prijedlog za dopunu Dnevnog reda sljedećom točkom: 

• Zaključak o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću 

Grada Vukovara 

• Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Mandatnog odbora 

• Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 

• Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za procjenu štete od 

elementarne nepogode 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda s dopunskim točkama i isti je 

jednoglasno (15) prihvaćen. 

D N E V N I R E D 

 

1. Donošenje Zaključak o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Vukovara 

(Izvjestitelj: V. Vuleta) 

2. Donošenje: 

a. Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Mandatnog odbora 

b. Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 

c. Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Povjerenstva za procjenu štete od 

elementarne nepogode 

(Izvjestitelj: I. Naletilić) 

3. Donošenje Odluke o usvajanju izvješća o radu i financijskog izvješća za 2022. Javne 

vatrogasne postrojbe Vukovar 

(Izvjestitelji: J. Jukić i Z. Jukić) 
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4. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o ustrojstvu upravnih tijela Grada Vukovara 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i gradonačelnik) 

5. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i 

zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa 

(Izvjestitelji: J. Jukić i gradonačelnik) 

6. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika 

(Izvjestitelji: J. Jukić i gradonačelnik) 

7. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju javne ustanove za upravljanje 

sportskim objektima Grada Vukovara „Sportski objekti Vukovar“ 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Dimić) 

8. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 

DONOŠENJE ZAKLJUČAK O POČETKU OBNAŠANJA DUŽNOSTI ZAMJENIKA 

VIJEĆNIKA U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dao je V. Vuleta – predsjednik Mandatnog odbora. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (16) donosi 

ZAKLJUČAK 

o početku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika  

u Gradskom vijeću Grada Vukovara 

 

 

 

 

Dana 24. travnja 2023. godine započelo je mirovanje mandata vijećniku Igoru Gavriću. 

Vijećnika kojem mandat miruje za vrijeme mirovanja mandata zamjenjuje zamjenik 

vijećnika Stjepan Mađarević. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Vijećnik S. Mađarević dao je prisegu pred Gradskim vijećem. 

 

TOČKA 2. 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA MANDATNOG ODBORA 

Uvodno obrazloženje dao je I. Naletilić – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik daje prijedloge na glasovanje te se jednoglasno (16) donose 

R J E Š E NJ E 
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o razrješenju i imenovanju člana Mandatnog odbora 

I 

Razrješuje se Igor Gavrić, član Mandatnog odbora. 

II 

Za člana Mandatnog odbora imenuje se Stjepan Mađarević. 
 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i proračun 

I 

Razrješuje se Igor Gavrić, član Odbora za financije i proračun. 

II 

Za člana Odbora za financije i proračun imenuje se Stjepan Mađarević. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

R J E Š E NJ E 

o razrješenju i imenovanju člana  

Povjerenstva za procjenu štete od elementarne nepogode 

I. 

Razrješuje se Igor Gavrić, član Povjerenstva za procjenu štete od elementarne nepogode. 

II 

Za člana Povjerenstva za procjenu štete od elementarne nepogode imenuje se Stjepan 

Mađarević. 
 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOG 

IZVJEŠĆA ZA 2022. JAVNE VATROGASNE POSTROJBE VUKOVAR 

 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i Z. Jukić – 
zapovjednik JVP. 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Bilić i V. Vuleta. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (16) donosi  

O D L U K A 

o usvajanju Izvješća o radu i financijskog izvješća za 2022. godinu  

Javne vatrogasne  postrojbe Vukovar 

Usvaja se Izvješće o radu i financijsko izvješće za 2022. godinu Javne vatrogasne 

postrojbe Vukovar. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O USTROJSTVU UPRAVNIH TIJELA 

GRADA VUKOVARA 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 
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djelatnost i F. Sušac . zamjenik gradonačelnika.  

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Drakulić, F. Sušac i N. Mažar. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, 

HS, SDSS I Ž. Sabo) i 5 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ i DSS) donosi 
ODLUKA 

o izmjeni i dopuni Odluke o ustrojstvu upravnih tijela Grada Vukovara 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PLAĆI I DRUGIM PRAVIMA 

GRADONAČELNIKA I ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA IZ RADNOG ODNOSA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i F. Sušac – 
zamjenik gradonačelnika. 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

 

U raspravi su usdjelovali: S. Mađarac i F. Sušac. 
Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 11 glasova „ZA“ (DP, HS, SDSS i Ž. Sabo) i 5 

glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ i DSS) donosi 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima  

gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa 

 

 

U Odluci o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika iz radnog 

odnosa („Službeni vjesnik“ broj 8/10, 1/12, 6/15 i 13/17) mijenja se članak 4. tako da isti sada 

glasi: 

„Koeficijenti iz članka 1. ove Odluke iznose: 

- za obračun plaće gradonačelnika – 5,565 

- za obračun plaće zamjenika gradonačelnika 4,725.“ 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN 

PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i F. Sušac – 

zamjenik gradonačelnika. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Drakulić, F. Sušac i predsjednik. 
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Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (16) donosi  

ODLUKA 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

Članak 1. 

Ovom Odlukom određuju se koeficijenti za obračun plaće službenika i namještenika u 

upravnim tijelima Grada Vukovara. 

Članak 2.  

Koeficijenti iz članka 1. ove Odluke iznose: 
RADNO MJESTO KOEFICIJENT 

Pročelnik 5,724 

Viši savjetnik-specijalist, viši unutarnji revizor 4,708 

Voditelj odsjeka  4,655 

Viši savjetnik, unutarnji revizor  4,120 

Savjetnik, pomoćni unutarnji revizor  3,638 

Viši stručni suradnik  3,317 

Stručni suradnik za energetsku učinkovitost, stručni suradnik za socijalnu skrb, 

stručni suradnik za informatiku, stručni suradnik za razvoj civilnog društva, 

rad s mladima i nacionalnim manjinama i zdravstvenu zaštitu, stručni 

suradnik za graditeljstvo, stručni suradnik za komunalno gospodarstvo 

3,294 

Ostala radna mjesta potkategorije stručni suradnik  3,078 

Viši referent za graditeljstvo 3,024 

Viši referent  2,754 

Administrativni tajnik za obavljanje upravnih poslova prostornog uređenja i 

gradnje, administrativni tajnik za gradske rashode, administrativni tajnik 

gradonačelnika za protokol, referent za uredsko poslovanje i arhivu, referent za 

graditeljstvo, referent za zaštitu na radu, protupožarnu i civilnu zaštitu, 

administrativni tajnik gradonačelnika, administrativni tajnik za gospodarstvo, 

referent za opće i kadrovske poslove, referent za komunalno gospodarstvo, 

referent-komunalni redar, referent-prometni redar, referent za komunalnu 

naknadu i naknadu za uređenje voda, referent-poljoprivredni redar 

2,585 

Administrativni tajnik za poslove društvenih djelatnosti, administrativni referent 

za kulturu i turizam, administrativni tajnik za opće poslove, administrativni 

tajnik za uredsko poslovanje, administrativni referent za obavljanje upravnih 

poslova prostornog uređenja i gradnje, administrativni referent za komunalno 

gospodarstvo 

2,475 

Ostala radna mjesta potkategorije referent 2,365 

Vozač-domar-dostavljač 2,585 

Ostala mjesta namještenika za koja je propisana srednja stručna sprema 2,145 

Spremač, pomoćni radnik, ostala radna mjesta namještenika za koja je propisana 

niža stručna sprema 

1,884 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 
DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU JAVNE USTANOVE ZA 

UPRAVLJANJE SPORTSKIM OBJEKTIMA GRADA VUKOVARA „SPORTSKI OBJEKTI 

VUKOVAR“ 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost i D. Dimić – pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 
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Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar  – ispred Kluba HDZ-a –  prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s14 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (DSS I SDSS) donosi  

O D L U K A  o izmjeni  

Odluke o osnivanju javne ustanove Sportski objekti Vukovar 

Članak 1. 

Odluka o osnivanju javne ustanove „Sportski objekti Vukovar“ („Službeni vjesnik“ Grada 

Vukovara broj 08/16, 9/16, 3/18, 8/20 ,13/21 i 15/22) mijenja se prema odredbama ove Odluke.  

Članak 2. 

Članak 11. točka 3. mijenja se i glasi: 

„3. SPORTSKA DVORANA „DANIJEL REHAK“ VUKOVAR – k.č. br. 107/5, zk. ul. br. 

11165, k.o. Vukovar“. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

TOČKA 8. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

Predsjednik – najavio je obilježavanje Dana grada Vukovara, svečanu sjednicu i niz popratnih 

događanja. 

Sjednica završila u 11.10. 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Anita Sesvečan Željko Sabo, teolog 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


